
           ROMÂNIA
JUDEŢUL   HUNEDOARA
  MUNICIPIUL LUPENI
   CONSILIUL   LOCAL

P R O C E S   V E R B A L 
încheiat astăzi  31 octombrie 2019 cu ocazia şedinţei ordinare 

  a Consiliului Local al Municipiului Lupeni

Consiliul  Local  al  Municipiului  Lupeni  a  fost  convocat  în  ședință  ordinară,  prin  Dispoziția
Primarului Municipiului Lupeni nr. 685/ 25 octombrie 2019, cu respectarea prevederilor legale.

Lucrările şedinţei sunt deschise de către doamna consilier local Anița Burlacu, președinte de ședință
ales potrivit prevederilor Hotărârii Consiliului local al Municipiului Lupeni nr. 107/ 2019 privind alegerea
preşedintelui de şedinţă pentru lunile octombrie-noiembrie 2019, care constată că din totalul de 19 consilieri
care compun Consiliul Local Lupeni sunt prezenți 14, lipsind domnii: Lucian-Andrei Anghel (plecat din
localitate),  Emil  Moldovan,  Ioan-Lucian  Năsălean,  Ilie-Adrian  Romoșan  (probleme  de  serviciu)  și  Ion
Părvulescu (a anunțat că întârzie).

La lucrările şedinţei participă domnul Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni și
domnul Jr. Marius Claudiu Băloi Secretar al Municipiului Lupeni.

Constatând întrunint  cvorumul  prevăzut  de  lege,  doamna  consilier  local  Anița  Burlacu  declară
ședința deschisă.

Doamna consilier  local  Anița Burlacu,  în calitate  de Președinte de ședință dă cuvântul domnului
Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni, inițiator al ședinței, pentru a prezenta Consiliului
local al Municipiului Lupeni proiectul ordinii de zi care propune să fie suplimentat cu proiectul de hotărâre
nr. 124/ 2019; după expunerea urgenței includerii  acestui nou proiect solicită aprobarea ordinii  de zi cu
următorul conținut:

Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi în forma prezentată, cu suplimentarea propusă.
Proces-verbal ale ședinței extraordinare din data 23 octombrie 2019:
1  – Proiect de hotărâre nr. 89/ 2019 privind aprobarea Amenajamentului pastoral pentru pajiștile de

pe raza Municipiului Lupeni și aprobarea procedurii distribuirii extraselor din Amenajamentul pastoral.
      Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni
2   –  Proiect  de hotărâre  nr. 116/  2019 privind aprobarea  contului  de execuţie  bugetară  aferentă

trimestrului III al exercițiului bugetar al Municipiului Lupeni pe anul 2019.
      Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni
3  – Proiect de hotărâre nr. 117/ 2019 pentru îndreptarea unor erori materiale în Hotărârea Consiliului

local  al  Municipiului  Lupeni  nr.  105/ 2019 privind modificarea  organigramei  și  a  statului  de funcţii  al
Aparatul de specialitate al Primarului Municipiului Lupeni.

      Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni
4  – Proiect de hotărâre nr. 118/ 2019 privind aprobarea unui schimb de locuințe de tip ANL situate

administrativ în Municipiul Lupeni, blocul 62 – ANL Bulevardul Păcii, judeţul Hunedoara.
      Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni
5  – Proiect de hotărâre nr. 119/ 2019 pentru revocarea articolului 1 al Hotărârii Consiliului local al

Municipiului Lupeni nr. 104/ 2019 privind aprobarea repartizării unor locuinţe ANL situate administrativ în
Municipiul Lupeni, Bulevardul Păcii, judeţul Hunedoara, conform listei anuale de priorităţi.

      Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni
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6  – Proiect de hotărâre nr. 120/ 2019 privind aprobarea prelungirii a 2 contracte de închiriere care au
ca obiect  locuințe  pentru tineri  destinate  închirierii,  amplasate  în municipiul  Lupeni,  blocul  56 – ANL,
județul Hunedoara

      Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni
7  – Proiect de hotărâre nr. 121/ 2019 privind aprobarea prelungirii a 17 contracte de închiriere care

au ca obiect locuințe pentru tineri destinate închirierii, amplasate în municipiul Lupeni, blocul 62 – ANL,
județul Hunedoara.

      Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni
8  – Proiect de hotărâre nr. 122/  2019 pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local

al  Municipiului  Lupeni  nr.  5/  2019  privind  aprobarea  Listei  anuale  de  priorităţi  pentru  repartizarea
locuinţelor ANL din Municipiul Lupeni, judeţul Hunedoara.

      Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni
9   –  Proiect  de hotărâre  nr. 123/  2019 privind  aprobarea  repartizării  unor  locuinţe  ANL situate

administrativ în Municipiul Lupeni, Bulevardul Păcii, judeţul Hunedoara, conform listei anuale de priorităţi.
      Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni
10   –   Raport  privind  activitatea  asistenților  personali  ai  persoanelor  cu  handicap  grav  pentru

semestrul I 2019.
11 – Proiect de hotărâre nr. 124/ 2019 privind aprobarea numărului şi cuantumului burselor şcolare

care se vor acorda în anul şcolar  2019/ 2020 în cadrul Liceului Teoretic Mircea Eliade Lupeni și a Școlii
Gimnaziale nr. 3 Lupeni.

      Iniţiator: Lucian Marius Resmeriță, Primar al Municipiului Lupeni
12 – Diverse

După aprobarea cu unanimitate de voturi a procesului-verbal de la ședința din 23 octombrie 2019, se
trece la dezbaterea proiectelor de hotărâre.

Se trece la  punctul 1 de pe ordinea de zi: Proiect  de hotărâre nr. 89/ 2019  privind aprobarea
Amenajamentului pastoral pentru pajiștile de pe raza Municipiului Lupeni și aprobarea procedurii distribuirii
extraselor din Amenajamentul pastoral.

Domnul Primar prezintă necesitatea adoptării sale precizând că, procedural, documentația prezentată
în anexa la proiectul de hotărâre – Amenajamentul pastoral a urmat toate etapele de la modul de întocmire
până la  procedura de dezbatere  publică  atât  la  Agenția  de Mediu cât  și  la  Primărie;  documentația  este
necesară pentru reglementarea modului de exploatare al tuturor pajiștilor de pe raza localității indiferent de
tipul de proprietate – publică sau privată – și indiferent de proprietar – autoritate publică sau privată.

În  timpul  prezentării  proiectului  de  hotărâre  de  către  domnul  Primar,  în  sală  au  intrat  domnii
consilieri locali Ion Pârvulescu și Ilie-Adrian Romoșan.

Comisiile de specialitate ale Consiliului local avizează favorabil proiectul de hotărâre.
Doamna consilier Anița Burlacu, Președinte de ședință, invită membrii Consiliului local prezenți să

se înscrie la cuvânt. 
Domnul Consilier local Gheorghe Adrian Floronesc, înscris la cuvânt, întreabă care ar fi raportul

dintre suprafața de pășune existentă înainte de 1989 și cea din prezent precizând că are impresia că aceasta a
scăzut în prezent.

Primarul Municipiului Lupeni a precizat că documentația prezentată a fost realizată de reprezentanții
Direcției Agricole în conformitate cu legislația în domeniu, vizează modul de exploatare, de întreținere dar
și de îmbunătățire a pășunilor calitativ și cantitativ în condițiile legii; precizează totodată faptul că au fost
cuprinse toate pășunile existente pe raza unității administrativ-teritoriale. 

Întrucât nu au mai fost luări de cuvânt, proiectul de hotărâre a fost supus la vot fiind aprobat cu
unanimitate de voturi, devenind Hotărârea Consiliului Local nr. 114/ 2019.

Se trece la  punctul 2 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 116/ 2019  privind aprobarea
contului de execuţie bugetară aferentă trimestrului III al exercițiului bugetar al Municipiului Lupeni pe anul
2019. 

Domnul Primar precizează necesitatea adoptării sale precizând că trimestrial, consiliului local trebuie
să-i fie prezentată execuția bugetară spre analiză și aprobare.

Comisiile de specialitate ale Consiliului local avizează favorabil proiectul de hotărâre.
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Doamna consilier Anița Burlacu, Președinte de ședință, invită membrii Consiliului local prezenți să
se înscrie la cuvânt. 

Întrucât  nu  au  fost  luări  de  cuvânt,  proiectul  de  hotărâre  a  fost  supus  la  vot  fiind  aprobat  cu
unanimitate de voturi, devenind Hotărârea Consiliului Local nr. 115/ 2019.

Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 117/ 2019 pentru îndreptarea unor
erori  materiale  în Hotărârea Consiliului  local  al  Municipiului  Lupeni nr.  105/ 2019 privind modificarea
organigramei și a statului de funcţii al Aparatul de specialitate al Primarului Municipiului Lupeni.

Domnul  Primar  prezintă  proiectul  de  hotărâre  și  necesitatea  adoptării  sale  precizând  că  după
adoptarea  Hotărârii  Consiliului  local  al  Municipiului  Lupeni  nr.  105/  2019,  Biroul  Resurse Umane din
cadrul Primăriei a sesizat două necorelări; după inițierea prezentului proiect de hotărâre și a procedurilor de
convocare a ședinței, s-a solicitat verificarea fiecărei poziții din statul de funcțiuni constatându-se alte erori
motiv pentru care, Biroul de specialitate a a întocmit și prezentat Raportul nr. 13.088/ 30.10.2019. urmare a
acestui raport transmis tuturor consilierilor locali se propune un amendament prin care propune realizarea
rectificării  Hotărârii  Consiliului  local  al  Municipiului  Lupeni  nr.  105/  2019  cu  privire  la  toate
neconcordanțele sesizate.

Domnul Secretar precizează faptul că în locul celor două erori materiale din proiectul de hotărâre, la
final vor fi practic, conform amendamentului propus de domnul Primar, 22 de corecturi; acest fapt  trebuie
analizat în contextul prevederilor Legii nr. 24/ 2000 privind normele de tehnică legislativă pentru a se vedea
dacă este vorba de o hotărâre de îndreptare de eroare materială sau de modificare însă acest aspect vizează
doar forma hotărârii nu și oportunitatea sau legalitatea acesteia.

Comisiile de specialitate ale Consiliului local avizează favorabil proiectul de hotărâre.
Doamna consilier Anița Burlacu, Președinte de ședință, invită membrii Consiliului local prezenți să

se înscrie la cuvânt. 
Întrucât  nu  au  fost  luări  de  cuvânt,  proiectul  de  hotărâre  a  fost  supus  la  vot  fiind  aprobat  cu

unanimitate de voturi, devenind Hotărârea Consiliului Local nr. 116/ 2019.
Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 118/ 2019 privind aprobarea unui

schimb de locuințe de tip ANL situate administrativ în Municipiul Lupeni, blocul 62 – ANL Bulevardul
Păcii, judeţul Hunedoara.

Domnul Primar prezintă proiectul  de hotărâre cu mențiunea că se respectă legislația  în domeniu,
prevederile Hotărârii Consiliului local al Municipiului Lupeni nr. 71/ 2019 și că există un acord al ambilor
titulari de contracte pentru perfectarea schimbului propus.

Comisiile de specialitate ale Consiliului local avizează favorabil proiectul de hotărâre.
Doamna consilier Anița Burlacu, Președinte de ședință, invită membrii Consiliului local prezenți să

se înscrie la cuvânt. 
Întrucât  nu  au  fost  luări  de  cuvânt,  proiectul  de  hotărâre  a  fost  supus  la  vot  fiind  aprobat  cu

unanimitate de voturi, devenind Hotărârea Consiliului Local nr. 117/ 2019.
Se trece la  punctul 5 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr.   119/ 2019 pentru revocarea

articolului  1  al  Hotărârii  Consiliului  local  al  Municipiului  Lupeni  nr.  104/  2019  privind  aprobarea
repartizării  unor  locuinţe  ANL  situate  administrativ  în  Municipiul  Lupeni,  Bulevardul  Păcii,  judeţul
Hunedoara, conform listei anuale de priorităţi.

Domnul Primar prezintă proiectul de hotărâre precizând că domnul Pufu Dragoș a primit o locuință
ANL pe care a refuzat-o în mod explicit conform declarației olografe atașate materialelor de ședință motiv
pentru care se impune prezentul proiect de hotărâre. 

În timpul prezentării proiectului în sală intră domnul consilier local Emil Moldovan.
Comisiile de specialitate ale Consiliului local avizează favorabil proiectul de hotărâre.
Doamna consilier Anița Burlacu, Președinte de ședință, invită membrii Consiliului local prezenți să

se înscrie la cuvânt. 
Întrucât nu au fost alte luări de cuvânt, proiectul de hotărâre a fost supus la vot fiind aprobat cu

unanimitate de voturi, devenind Hotărârea Consiliului Local nr. 118/ 2019.
Se trece la  punctul 6 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 120/ 2019 privind aprobarea

prelungirii a 2 contracte de închiriere care au ca obiect locuințe pentru tineri destinate închirierii, amplasate
în municipiul Lupeni, blocul 56 – ANL, județul Hunedoara

Domnul  Primar  prezintă  proiectul  de  hotărâre  precizând  că  luna  trecută  au  fost  aprobate  acele
contracte care îndeplineau condițiile legale iar acum se propune prelungirea altora două.  

Comisiile de specialitate ale Consiliului local avizează favorabil proiectul de hotărâre.
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Doamna consilier Anița Burlacu, Președinte de ședință, invită membrii Consiliului local prezenți să
se înscrie la cuvânt. 

Întrucât  nu  au  fost  luări  de  cuvânt,  proiectul  de  hotărâre  a  fost  supus  la  vot  fiind  aprobat  cu
unanimitate de voturi, devenind Hotărârea Consiliului Local nr. 119/ 2019.

Se trece la  punctul 7 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 121/ 2019 privind aprobarea
prelungirii a 17 contracte de închiriere care au ca obiect locuințe pentru tineri destinate închirierii, amplasate
în municipiul Lupeni, blocul 62 – ANL, județul Hunedoara.

Domnul  Primar  prezintă  necesitatea  adoptării  sale  precizând  că  se  impune  prelungirea  duratei
contractelor de închiriere a acestor locuințe ANL în conformitate cu prevederile legale.

Comisiile de specialitate ale Consiliului local avizează favorabil proiectul de hotărâre.
Doamna consilier Anița Burlacu, Președinte de ședință, invită membrii Consiliului local prezenți să

se înscrie la cuvânt. 
Întrucât  nu  au  fost  luări  de  cuvânt,  proiectul  de  hotărâre  a  fost  supus  la  vot  fiind  aprobat  cu

unanimitate de voturi, devenind Hotărârea Consiliului Local nr. 120/ 2019.
Se trece la punctul 8 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 122/ 2019 pentru modificarea și

completarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Lupeni nr. 5/ 2019 privind aprobarea Listei anuale
de priorităţi pentru repartizarea locuinţelor ANL din Municipiul Lupeni, judeţul Hunedoara.

Domnul Primar prezintă  necesitatea  adoptării  sale  precizând că se impune  completarea Hotărârii
Consiliului Local al Municipiului Lupeni nr. 5/ 2019 privind aprobarea Listei anuale de priorităţi pentru
repartizarea locuinţelor  ANL din Municipiul  Lupeni pentru a putea să repartizăm locuințele  goale către
potențialii doritori.

Comisiile de specialitate ale Consiliului local avizează favorabil proiectul de hotărâre.
Doamna consilier Anița Burlacu, Președinte de ședință, invită membrii Consiliului local prezenți să

se înscrie la cuvânt. 
Întrucât  nu  au  fost  luări  de  cuvânt,  proiectul  de  hotărâre  a  fost  supus  la  vot  fiind  aprobat  cu

unanimitate de voturi, devenind Hotărârea Consiliului Local nr. 121/ 2019 .
Se trece la  punctul 9 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 123/ 2019 privind aprobarea

repartizării  unor  locuinţe  ANL  situate  administrativ  în  Municipiul  Lupeni,  Bulevardul  Păcii,  judeţul
Hunedoara, conform listei anuale de priorităţi

Domnul  Primar  prezintă  necesitatea  analizării  și  adoptării  proiectului  prezentat  precizând  că  în
prezent se vor putea repartiza două locuințe goale către solicitanții din lista de priorități.

Comisiile de specialitate ale Consiliului local avizează favorabil proiectul de hotărâre.
Doamna consilier Anița Burlacu, Președinte de ședință, invită membrii Consiliului local prezenți să

se înscrie la cuvânt. 
Întrucât  nu  au  fost  luări  de  cuvânt,  proiectul  de  hotărâre  a  fost  supus  la  vot  fiind  aprobat  cu

unanimitate de voturi, devenind Hotărârea Consiliului Local nr. 122/ 2019 .
Se  trece  la  punctul  10 de  pe  ordinea  de  zi: Raport  privind  activitatea  asistenților  personali  ai

persoanelor cu handicap grav pentru semestrul I 2019.
Comisiile de specialitate ale Consiliului local avizează favorabil Raportul.
Doamna consilier Anița Burlacu, Președinte de ședință, invită membrii Consiliului local prezenți să

se înscrie la cuvânt. 
Întrucât nu au fost luări de cuvânt, consiliul local,  printr-un vot în unanimitate ia act de raportul

prezentat. 
Se trece la  punctul 11 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 124/ 2019  privind aprobarea

numărului și cuantumului burselor școlare care se vor acorda în anul școlar 2019/ 2020 în cadrul Liceului
Teoretic Mircea Eliade Lupeni și a Școlii Gimnaziale nr. 3 Lupeni.

Domnul Primar  prezintă  urgența includerii  acestui  proiect  de hotărâre pe ordinea de zi  a  acestei
ședințe dar și necesitatea analizării și adoptării proiectului prezentat prin faptul că de adotarea unei hotărâri
în acest sens depinde acordarea sau nu a burselor școlare pentru elevi.

Comisiile de specialitate ale Consiliului local avizează favorabil proiectul de hotărâre.
Doamna consilier Anița Burlacu, Președinte de ședință, invită membrii Consiliului local prezenți să

se înscrie la cuvânt. 
Întrucât  nu  au  fost  luări  de  cuvânt,  proiectul  de  hotărâre  a  fost  supus  la  vot  fiind  aprobat  cu

unanimitate de voturi, devenind Hotărârea Consiliului Local nr. 123/ 2019 .
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Se trece la punctul 12 de pe ordinea de zi:  Diverse
Doamna consilier Anița Burlacu, Președinte de ședință, invită membrii Consiliului local prezenți să

se înscrie la cuvânt pentru punctul Diverse:
Domnul consilier local Ioan Cristian Roșu prezintă următoarele probleme:

     1. la scările de la Cinematograful Cultural sunt necesare rampe de acces pentru cărucioare;
Domnul Primar răspunde: va fi reabilitată rampa existentă;

     2. panourile de afișaj electoral sunt tot aceleași: nu au fost înlocuite cu unele moderne cu geam și cheie,
nu au fost suplimentate deși sunt insuficiente iar acestea nu au fost pregătite corespunzător;

Domnul Primar răspunde: se vor înlocui dar nu cu unele care să aibă prețuri exorbitante; poate chiar
în imediata perioadă;
    3. locuitorii blocului 5 de pe Bulevardul Păcii doresc amenajarea unei parcări lângă bloc;

Domnul  Primar  răspunde:  zona  este  în  studiu;  trebuie  găsită  soluția  pentru  ocolirea  copacilor
existenți, eventual toaletarea acestora cu avizul celor de la Mediu;
     4. locuitorii aceluiași bloc 5, Bulevardul Păcii doresc și tăierea celor 2 copaci care deja sunt un pericol
pentru firele electrice; pot fi măcar toaletați ?

Domnul Primar răspunde: trebuie prima dată o solicitare scrisă apoi, după obținerea avizului de la
Mediu vom face toaletarea;
    5. lângă blocul 13, str. Trandafirilor este un brad mai mare decât blocul; cetățenii au solicitat tăierea lui; în
primăvară ați spus că cereți avizul și doar apoi; în vară erau echipele de muncitori ocupate; acum ?

Domnul Primar răspunde: toaletările doar de acum încep; se fac primăvara devreme și toamna; avem
circa 250 de copaci de toaletat iar cereri de la cetățeni sunt foarte multe; pentru astfel de copaci se impune
închirierea unei macarale sau a unui utilaj de tip PRB cu nacelă; s-a încercat încheierea unui contract cu o
firmă de profil pentru toaletarea și eventual tăierea copacilor însă nu sunt firme interesate; în concluzie,
Primăria, cu oamenii pe care îi are va face toaletarea;
     6. sunt cetățeni care ne solicită amplasarea unor bănci la scările blocurilor; solicitările au fost depuse la
registratură; cel puțin 7;

Domnul Primar răspunde: se vor amplasa; mai avem și le vom pune;
     7. pregătirea cimitirelor ? Cimitirul Bărbăteni este curat; celelalte ?

Domnul Primar răspunde: facem în cele pe care le avem în administrare
     8. există o intenție a Consiliului local pentru o întâlnire cu un reprezentant al Poliției  Române, nu
neapărat cu domnul comandat. Se poate realiza ? Este vorba despre siguranța cetățenilor orașului

Domnul Primar răspunde: dar încă nu am stabilit, nu ați stabilit temele de discuție.
     9. să facem marcaje la trecerile de pietoni cu vopsea biocomponentă, rezistentă la intemperii și mult mai
vizibile;           

Domnul Primar răspunde: vom studia dar depinde și de cât va costa.
Domnul consilier local Ștefan Pășcuț prezintă următoarele probleme:

      1. ar trebui un marcaj mai bun la intrarea dinspre centură în sensul giratoriu pentru că există riscul ca
anumiți conducători auto să greșească și să intre pe contrasens:

Domnul Primar răspunde: sensul giratoriu este marcat conform Codului Rutier;  atenție mai mare a
conducătorilor auto;
      2. sunt 3 bănci în zona Nivelt care pot fi luate și reamplasate în alte zone; 

Domnul Primar răspunde: dacă vor fi solicitări le vom reamplasa;
Domnul consilier local Gheorghe-Adrian Floronesc prezintă următoarele probleme:

     1. trotuarul aferent tronsonului de drum Bulevardul Păcii, pe partea dreaptă pe sensul Uricani-Lupeni nu
este făcut; s-au apucat de el dar nu are lățimea și nu a fost asfaltat corespunzător și nu are borduri;

Domnul Primar răspunde: lucrarea nu este gata și nu este recepționată;
     2. la blocul 62 ANL cad coamele de pe acoperiș; bine că nu au căzut pe oameni

Domnul Primar răspunde: nu am avut nici un utilaj pentru a ajunge pe acoperiș; prin pod nu se poate;
vom avea un PRB și vom repara;
     3. la blocul 56 ANL nu au gaz și implicit nici căldură; se pot monta centrale de apatament ? în ce condiții
și ce se va întâmpla dacă chiriașii vor pleca din locuințe :

Domnul Primar răspunde: blocul nu are gaz pentru că unii chiriași nu au achitat gazul; sunt dați în
judecată  de asociație  iar  pe unii,  urmare  a  acestor  procese i-am evacuat  urmând și  ceilalți;  centrale  de
apartament se vor putea monta în condițiile legii cu acordurile și aprobările prealabile;
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     4.  pe strada Bărbăteni,  spre Uricani  să montăm indicatoare cu mențiunea „Atenție  animale”  poate
conștientizăm conducătorii auto să nu meargă cu viteză; accidentul de acum câteva săptămâni ar trebui să ne
pună pe gânduri

Domnul  Primar  răspunde:  vom  pune;  trebuie  să  cumpărăm  dar  vom  pune  insă  credeți  că  acei
conducători auto care nu respectă legea și viteza legală vor respecta acest indicator ?
     5. rigolele realizate pe strada Bărbăteni se înfundă cu frunze

Domnul consilier local Adrian Baciu prezintă următoarele probleme:
     1. este necesară asigurarea unui iluminat public adecvat la punctele gospodărești;
     2. iluminat public și la scările de bloc

Domnul Primar răspunde: avem acel proiect pentru modernizarea iluminatului public;  dacă se va
implemeta sigur vor fi realizate; dacă nu, vom avea în vedere dar trebuie precizat că nu vom avea cum să
punem câte un stâlp la fiecare scară de bloc;

Domnul consilier local David Benedekfi prezintă următoarele probleme:
       1. ar trebui să punem indicatoare cu „Atenție animale” în tot orașul; oricum periodic apar pe străzi și
asigurăm și o atenție sporită a conducătorilor auto;
       2. mizerie pe Spiru Haret; poate din cauza unei mașini abandonate;
       3. există acea scurtătură între strada Narciselor și Biserica Baptistă: o putem amenaja un pic ? este
folosită de mulți oameni, cei mai mulți în vârstă;
       4. mulțumiri pentru modul în care au fost primiți copiii din Ungaria; dar o întrebare: o delegație a
Lupeniului va putea fi prezentă la Festivalul Florilor în luna decembrie în Kecel ?

Domnul Primar răspunde: am studiat posibilitatea ridicării autovehiculelor abandonate pe domeniul
public sau privat al localității însă ne lovim de prevederile legale; studiem amenajarea acelei poteci pentru
anul viitor iar la Kecel vom încerca să trimitem un grup de elevi;
 Domnul consilier local Cristian Popescu prezintă următoarele probleme:
      1. mulțumiri pentru mutarea punctului gospodăresc; atât domnului Primar cât și domnului Viceprimar;
      2. am dat modele de mobilier stradal

Domnul Primar răspunde: da, dar cu un preț foarte mare
      3. un nou mobilier pentru Sala de ședințe; 

Domnul Primar răspunde: și noi ne dorim dar avem dificultăți în identificarea unei firme care să il
facă;
      4. în calitate de membru în Comisia de locuințe solicit un regulament clar pe baza căruia să funcționăm;
așa ne punem la adăpost și de cei care ne critică;

Domnul Primar răspunde: cei care critică sunt în general cei care au primit și alte apartamente și
acum mai doresc altele și altele;
     5. să încercăm măcar o iluminare a trecerilor de pietoni ca la Petroșani; sunt eficiente

Domnul Primar răspunde: dacă vom face acel proiect … vor fi mai moderne
     6. de când s-au mărit amenzile radarul este foarte activ; oare poliția mai aplică și alte tipuri de amenzi ?
depășiri neregulamentare, parcări etc ? ar trebui crescută viteza pe anumite tronsoane unde nu sunt case

Domnul consilier Ioan Cristian Roșu intervine și îi aduce la cunoștință domnului consilier Cristian
Popescu că a inițiat un proiect de hotărâre pentru ca, pe tronsonul de drum de la Benzinăria Baril până la
limita cu Vulcanul (nu există decât o casă) limita de viteză să fie crescută la 70 km/ h însă proiectul nu a
primit aviz favorabil din partea poliției rutiere.

Domnul consilier local Andrei Resiga prezintă următoarele probleme:
     1. în cadrul proiectului „Tată te rog fi atent în trafic” a sesizat cum doar niște conuri de 30 lei/ bucată pot
ajuta dacă sunt puse lângă trecerile de pietoni
  Domnul Primar răspunde: siguranța la trecerile de pietoni va fi sporită prin faptul că pe bulevard vom
avea bandă dedicată transportului în comun astfel încât și banda I va fi liberă iar vizibilitatea foarte bună
     2. la izvorul lui Braicu este o gaură mare în care deja au căzut câteva mașini cu șoferi neatenți;pericolul
este mare mai ales pentru la iarnă

Domnul Primar răspunde: voi vorbi cu cei de la Consiliul Județean; drumul este al lor
Domnul consilier local Sorin Corpadi prezintă următoarele probleme:

     1. pe strada Pomilor nu mai sunt necesare limitatoare de viteză; cei de la SC Apa Serv SA au rezolvat
problema

Domnul  Primar  răspunde:  vor  repara  întregul  tronson afectat;  nu am fost de acord cu asfaltarea
șanțurilor pe care le-au făcut în asfalt și le-am cerut să decapeze și să asflateze întregul tronson.
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     2. la blocul G6 de pe Parângului am sesizat că un lucrător mătura doar asfaltul și nu ridica gunoiul din
imediata vecinătate;

Domnul Primar răspunde: voi lua legătura cu administratorul firmei de salubritate;
Domnul consilier local Ion Pârvulescu prezintă următoarele probleme:

    1. sesizează în urma ascultării colegilor că nici unul nu a lăudat și nu a recunoscut ceea ce s-a făcut; s-a
scos în relief doar ceea ce este negativ; această atitudine este diferită față de cea a cetățenilor care recunosc
realizările și lucrurile bune
    2. aduce la cunoștință că la Spitalul Lupeni un scaun stomatologic este defect și s-ar impune înlocuirea
lui;
 Domnul Primar răspunde: aceasta chiar este o problemă și va cauta soluții

Domnul consilier local Marcel Daniel Rad prezintă următoarele probleme:
    1. solicită precizări cu privire la iluminatul ornamental

Domnul Primar răspunde: deja s-a început; se montează ghirlandele acolo unde se poate fără PRB
urmând ca acțiunea să continue;
    2. sesizează problema generată de mașinile parcate pe marginea drumului și solicită identificarea unei
soluții;

  
Nemaifiind alte  puncte pe ordinea de zi,  doamna Consilier  Anița  Burlacu,  Președinte  de ședință

declară  închise  lucrările  ședinței  ordinare  a  Consiliului  local  al  Municipiului  Lupeni  din  data  de  31
octombrie 2019.
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                    PREŞEDINTE DE  ŞEDINŢĂ
                        Prof. ANIȚA BURLACU 

CONTRASEMNEAZĂ – SECRETAR
Jr. MARIUS CLAUDIU  BĂLOI
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